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PROTOKÓŁ NR 7/2024  

Z POSIEDZENIA Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji  

z dnia 19 listopada 2024 r. 
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1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka otworzyła 7 posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji, dodając że posiedzenie Komisji odbywa się na 

terenie I Liceum Ogólnokształcącego im. Karola Miarki w Mikołowie. Powitała 

zaproszonych gości : Wicedyrektora I LO pana Adama Loskę, Wicedyrektora I LO 

pana Grzegorza Fortunę oraz radnych biorących udział w posiedzeniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku 

posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 9 członków 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji  więc obrady są prawomocne.  
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Jedna osoba spóźniła się na posiedzenie.  

Następnie Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.  

W związku z niezgłoszeniem uwag poprosiła o jego przyjęcie. 

Wyniki głosowania: ZA: 9 PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Członkowie Komisji przyjęli porządek posiedzenia jednogłośnie, 9 głosami za. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Promocji 

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka poinformowała, że kolejnym punktem 

porządku jest przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

W związku z niezgłoszeniem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

4. Wizyta w I Liceum Ogólnokształcącym im. Karola Miarki w 

Mikołowie. 

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka  poprosiła Wicedyrektora Adama 

Loskę oraz Wicedyrektora Grzegorza Fortunę o przedstawienie informacji 

dotyczących szkoły, dla której organem prowadzącym jest Powiat Mikołowski. 

Przewodnicząca Komisji zapytała także na jakim etapie są prace związane z 

likwidacją zagrzybienia oraz sprawę krążących po sieci filmów/memów związanych z 

toaletą dla osób niepełnosprawnych. 

Pan Wicedyrektor Adam Loska  zaprosił członków Komisji do zapoznania się z 

bazą lokalową szkoły. Pokazał nowo wyremontowane klasy, a także te, które jeszcze 

wymagają gruntownego remontu. Wyjaśnił jak prowadzone są prace nad likwidacją 

zagrzybienia oraz pokazał zaplecze sanitarne szkoły. 
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Członkowie Komisji zwrócili szczególną uwagę na nieprzemyślany projekt toalety dla 

osób niepełnosprawnych, który wymaga całkowitej zmiany. 

Następnie Pan Wicedyrektor Grzegorz Fortuna  przedstawił multimedialnie dane 

dotyczące funkcjonowania szkoły, jej struktur, liczbie oddziałów, współpracy z 

uczelniami wyższymi oraz zestawienia pozyskanych środków jak i wydatków 

związanych z remontami i modernizacją szkoły w latach 2007-2018 i 2019-2024. 

Całość tych informacji znajduje się w załączniku do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka  podziękowała za przygotowaną 

prezentację i pogratulowała jakości kształcenia uczniów w związku z zajętym 5 

miejscem pod względem zdawalności matur w czołówce szkół w województwie 

śląskim. 

5. Propozycje do planu pracy Komisji na rok 2025. 

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka zaproponowała przełożenie punktu 5. 

porządku obrad dotyczącego propozycji planu pracy Komisji na rok 2025 na kolejne 

posiedzenie, które odbędzie się 10 grudnia 2024 r.   

6. Sprawy organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała by Komisja zwróciła się do Zarządu 

Powiatu z następującym wnioskiem :  

• Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu o podjęcie działań w celu pozyskania 

środków zewnętrznych na remont biblioteki i sceny auli w I Liceum 

Ogólnokształcącym im. Karola Miarki w Mikołowie.  

W związku z niezgłoszeniem uwag członkowie Komisji przystąpili do głosowania. 

 

Wyniki głosowania : ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 

0, NIEOBECNI: 0 
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Następnie Przewodnicząca Komisji zawnioskowała o przełożenie punktu 5. z 

porządku obrad dotyczącego propozycji planu pracy Komisji na rok 2025 na kolejne 

posiedzenie Komisji w dniu 10 grudnia 2024 r. 

 

W związku z niezgłoszeniem uwag członkowie przystąpili do głosowania poniższego 

wniosku. 

 

Wyniki głosowania :ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Mirosława Lewicka podziękowała panu Wicedyrektorowi 

Adamowi Losce oraz Wicedyrektorowi Grzegorzowi Fortunie za przedstawione 

informacje i zamknęła 7 posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Edukacji Rady 

Powiatu Mikołowskiego VII kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Patrycja Jurecka 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji  

 

Mirosława Lewicka 


